

EL VICARIATO GENERAL CASTRENSE DE EL ECUADOR

En el número anterior de esta REVISTA publicábamos el texto del *Acuerdo entre la Santa Sede y la República del Ecuador sobre asistencia religiosa a las fuerzas armadas y policía nacional*, acompañándolo de un breve comentario¹. Pese a los buenos oficios de nuestro querido colega y amigo Alejandro Soria Vasco no conseguimos tener a tiempo el texto del Decreto de erección del Vicariato Castrense que hoy, gracias a su intervención, podemos publicar a continuación. Creemos que tiene interés, y lo hacemos, acompañándolo de un breve comentario.

I

TEXTO DEL DECRETO

SACRA CONGREGATIO PRO EPISCOPIS

Aequatoriana Reipublicae

DECRETUM

De erectione Vicariatus Castrensis

Prot. núm. 355/76

De erigendo Vicariatu Castrensi Reipublicae Aaquatoriana inter Apostolicam Sedem et memoratae Reipublicae Magistratus sollemnisi nuper inita est pactio eum in finem ut militibus et Christifidelibus catholicis ad copias terrestres, maritimas et aëreas necnon ad legiones a Publica Securitate actu pertinentibus, stabili firmioreque ratione, spiritualia praestarentur adiumenta.

Ad huiusmodi Conventionem perficiendam Summus Pontifex JOANNES PAULUS, Divina Providentia PP. II, suppleto, quatenus opus sit, eorum interesse habentium vel habere praesumentium consensu, praesenti Sacrae Congregationis pro Episcopis Decreto, Vicariatum Castrensem Reipublicae Aequatoriana erigit atque constituit, quem —sarcitis tectisque legibus memorato pacto statutis— sequentibus instruit normis.

1. Vicariatus Castrensis constabit: Vicario Castrensi, Pro-Vicario, Militum Capellani, omnibus catholicam religionem profitentibus qui ad copias armatas Reipublicae atque ad legiones a Publica Securitate actu pertinent.

1. *Acuerdos recientes suscritos por la Iglesia*, REDC 39 (1983) 536-39. El Acuerdo es de 1978 pero el canje de ratificaciones no tuvo lugar hasta el 26 de marzo de 1983. Antes, el 27 de enero, por parte de la República, y el 6 de julio, por la de la Nunciatura, se cruzaron cartas que no hemos conseguido, pero que se consideraron ratificadas también.